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Nou pas endavant per l'arribada dels ferrocarrils a Castellar

Divendres 21 de desembre de 2007
L'alcalde de Castellar del Vallès, Ignasi Giménez, ha mostrat la seva satisfacció pel
compromís que ha adoptat el Departament de Política Territorial i Obres Públiques
de fer arribar el tren al municipi de forma encadenada amb les obres de
perllongament del Ferrocarrils de la Generalitat (FGC) a Sabadell. Avui mateix, el
Departament ha confirmat a l'alcalde la predisposició a incorporar l'arribada dels
ferrocarrils en la revisió del Pla Director d'Infraestuctures 2008, atès que els estudis
indiquen la viabilitat d'una prolongació fins a Castellar. Aquesta decisió podria
comportar un canvi d'emplaçament de les cotxeres, inicialment previstes a Sabadell
i que se situarien finalment a Castellar. En cas que això sigui viable, el Departament
garanteix que hi haurà un encadenament en el calendari que permetrà la continuïtat
de les obres. L'alcalde de Castellar ha assegurat que "ens trobem davant una
oportunitat històrica per resoldre els problemes de mobilitat del municipi".
"Des de l'Ajuntament -ha afegit- facilitarem l'arribada del tren a Castellar i
per això estem decidits a arribar a acords en aquest sentit". Segons Giménez,
"estem parlant de la major inversió d'una administració a la nostra vila i per
tant, Castellar farà un salt endavant de 25 anys amb la millora de la qualitat de
vida per tots els castellarencs i castellarenques". L'arribada del tren a Castellar
compta amb el consens de diversos agents socials, econòmics i polítics de la vila i la
comarca. El 23 de novembre, l'alcalde de Castellar signava amb el de Sabadell,
Manuel Bustos, una declaració conjunta sobres temes de mobilitat. A l'acord es
demanava que s'estudiés de manera àgil i rigorosa la prolongació de la línia en
funció de les millors opcions tècniques i socials i dels informes encarregats, amb
l'objectiu de prioritzar de forma decidida el seu perllongament. D'altra banda, fa
unes setmanes l'Associació d'Empresaris de Castellar (ASEMCA) juntament amb el
consistori i entitats econòmiques de la comarca com la Cambra de Sabadell, la
delegació de PIMEC del Vallès Occidental, el CIESC, l'Associació de Comerciants
de Castellar (ACC) i la Confederació Empresarial Comarcal de Terrassa (CECOT)
van posicionar-se a favor de la necessitat de perllongar la línia dels FGC des de
Sabadell fins a Castellar del Vallès. Al municipi, en el darrer ple, celebrat dimarts
passat, es va aprovar el reglament de la Taula de Mobilitat que aplega diversos
agents socials i econòmics, a més de tots els grups municipals. En la sessió de
constitució d'aquest organisme, que s'ha de celebrar a mitjan gener, està previst
debatre sobre les condicions de l'arribada del tren. A més, tots els partits polítics van
acordar per unanimitat en el ple passat la redacció d'un pla de mobilitat a tot el
municipi.
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